



ABOUT US

Aopu Hardware Co., Ltd is a professional manufacturer for glass clamps, railing accessories and spider series, balustrades and railing system with a decade experience in Foshan city Guangdong, China.

All the steel castings are found by our own stainless steel investment casting foundry (<http://www.kingcasting.com>) and machining factory. We focus on the detail of each process that from design, manufacturing, assembly to project, we have professional R&D team that could provide technical product designed and solution, manufacture and delivery with one-stop. Also we can do OEM and ODM in accordance with any requirements by customers.

Aopu is certified with TUV, ISO9001 2008 and PED/AD2000-W0 (TRD-100), we make every step strictly, especially for testing. We have spectroscopy analysis, metallographic microscope, tensile, hardness test etc. The interpretation of the data from these test facilities could promise the best quality of our raw casting, any required test report of process should be attached before delivery of all the casting parts of each batch.

In our machining factory, we have Three Coordinate Measuring Machine, Projector, Height Gauge and Surface Roughness Gauge. It could measure the dimensions accurately. Making the finished products is all in standard range of dimensions exactly. All our products should be passed salt spray test and we adopted special passivation technology so that our products shining with silver white luster, and earned customers' fondness.

Even we emphasize to incessant equipped and equipping with most advanced facilities such as US /VIP High Frequency Induction Furnace, CNC-Lathe Machines, Machine-Centers etc with high-tech and test equipment of above. The first one important is we always stress on training for all the staff to enhance the working efficiency and quality.

Simplicity, constancy and elegant design are the main features of the Aopu products series. Stainless steel structure provides an innovative combination of materials enhance by unique designs to create visually arresting indoor and outdoor environments.

Never stop to pursue higher quality, ensure Aopu's products keep on the high level, and go in for the high efficient manufacture to offer the reasonable price for customers. Our products are exported to overseas markets such as Australia, Brazil, Canada, Germany, Italy, India, Japan, UK, USA etc.

We are full confidence in cooperation with you and get a great success of both of us. Welcome all of you to visit our factory or foundry.



企业简介

奥浦五金有限公司位于享有不锈钢基地之称的广东省顺德市，拥有近十年的专业制造经验，主要产品有包括玻璃夹系列、栏杆扶手系列、立柱系列在内的不锈钢栏杆系统，幕墙系列，卫浴泳池系列。

公司所有的不锈钢铸件均由我们自己的精密铸造厂(<http://www.kingcasting.com>)铸造，再经过自己的机加工厂加工。我们拥有专业的产品开发团队，经验丰富，专注于产品从设计、加工、包装到项目施工的每一个细节，可根据客户的需求进行产品/项目的设计与制造等提供一站式服务。也欢迎客户以OEM或ODM的方式与我们合作。

奥浦公司通过了德国莱茵TUV ISO 2008 以及PED/AD2000-WO (TRD-100) 认证，质量上我们一直追求严谨细致，尤其注重产品的检验检测。原料筛选、配料浇注前进行光谱分析，提供拉力、冲击、硬度测试等，确保最好的铸件质量，每批次的产品在出货前我们将附上相应的检测报告。

在机加工厂，我们拥有三坐标测试机、投影仪、高度规、平面粗糙度规等高端检测设备，确保产品尺寸精确。所有的产品均需通过盐雾测试，并且采用独特的钝化技术，使产品呈银白光泽，深获客户喜爱。

虽然我们一直着重于引进US/VIP高频熔炉、CNC数控机床、加工中心等先进的铸造及机加工设备 and 以上提及的高端检测设备，但人永远是第一位的，我们不断致力于培训与提高员工质量意识、生产效率。

简约、坚实、优雅的设计是奥浦系列产品的主要风格。别具一格的产品设计，推陈出新的不锈钢结构，为你创造一个引人入胜的建筑景观。

持续不断的追求更高品质，确立奥浦产品的高端地位，着重于提高生产效率来保证给客户提供实惠的价格。我们的产品远销至澳大利亚、巴西、加拿大、德国、意大利、印度、日本、英国和美国等。

真诚合作，共谋发展，我们信心百倍。竭诚欢迎您参观我们的机加工厂和铸造厂。